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sAT ELLIT EN EKOt",l Otilf;SK rÖnrU*.tG - Stärnrnoprotokoll 29 apn'l 2a24,

Plats: RYA Golfklubb

1. Alla hälsas väkomna och stämman öppnas av ordf. Matrias Montelin

2. Dagordningen fastställdes (bil 1)

3. Det konstaterades att stämman blivit stadgeenligt utlyst minst två veckor iförväg
§eriom annonsering på Satdlitens Facebook-§da, Sate{litens hryr.rsida samt
Rydebäckstorget.

4. Till ordförande för stämman valdes Mattias Montelin

5. Att fona stämmans protokr*lvaldes Lars-O$e Nilsson

6. Att justera protokollet valdes Sten Äke Wahlstrom och Niklas Montelin.

7. Rösflängden fasställdes till 7 personer (bil 2)

L Ordförande f<lredrog föreningens verksamhetsbe#tHse tbil 3)

9. Urban Davidsson (Ganska AB) presenterade resultat- och balansräkningen (bil 3)
Resultatet för verksamhetsåret 2023 var 7 779 kr.

Ökade kostnader har i huvudsak varit på grund av inflationseffekter där
abonnemangskostnaderna ökat på grund av indexuppräkningar. Resultatet hade
legat i linje med budget om ingen indexuppräkning av kostnaderna hade skett.
Föreningen har på intäktssidan även fått viss ränta på bankkontot. Sten Ake
Wahlström undrade över vilken ränta vi får på kapitalet i Swedbank. Styrelsen bad
att få återkomma då man inte hade aktuell siffra tillgänglig. Ränteinkomsterna
kommer från medlemsintäkterna som erläggs vid årsskiftet medan abonnemangen
betalas kvartalsvis.

Stämman fastställde resultat- och balansräkningen

10.Stärnman godkände att årets resultat om 7 779 kr balanseras i ny räkning.

1{. Föreningens revisor Christer Karlsson avgav en skriftlig revisonsrapport (bil 4), där
han tillstyrker att den intagna balansräkningen fastsfålls samt att styrelsen beviljas
anwarsfrihet för den aktuetla perioden.

12.Se punkt 11 for revisorns rekommendation om ansvarsfrihet (bil4). Stämman
godkä nde enhälligt ansvarsf ri heten för styrelsen.

13. lnga framställningar från styrelsen fanns.

14.lnga motioner från medlemmarna fanns.

15. Ersättningen till styrelsens medlemmar samt revisor beslöts förbli oförändrad
fiulbord).
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16'Styrelsens förslag till budget (bil 6) för Z1}lföredrogs av styretsen och Urban
Dav*dsson. Telez har mffigilret afi i*<a p{iset rned ,irdexlq}fir*niry erd§t avtial.
Avtalet med Tele2 löper ut 2024 ochvi har fått en förtängning om 5 år rnd samrna
indexklasul (kpi).

Fråga ställdes om det finns bättre möjligheter att få ränta på kassan och detta
kommer styrelsen att undersöka.

Sten Åke Wahlström foreslog att årsavgiften skulte läggas strax under 1 000 kr.

Budgeten, enl§t styrelsens fordag, godkändes efter en kort diskussbn.

17.Stämman godkände valberedningens förslag (bil 7) till val av ordförande Mattias
Montelin och ledarnöter. Lars-Olle Nilsson och Sven Erik Lid6n kvarstår båda 1 år.
Peter Johanson och Niklas Montelin omvaldes till ledamöter på 2 år.

I 8. Stämrnan valde Cfirister,Kar{smn tifl re,yisor.

19.Valav valberedning, Per-Anders Svensson fortsätter även under nästa år.

20"En fraga om TV 10 finns med igrunduflrudet då den kommit och gåfi under året.
Styrdsen undersöker eth.

21.Stämmoprotokollet kommer att läggas ut på föreningens hemsida.

22.Ordforande tackade deltagarna för konstruktiva frågor ocfr god disku*irrn och
avslutade därmed sLfu.mman.

Vid protokollet RYA 2914-202 Justeras:

Niklas MontelinLars-Olle Nilsson


